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ZÁPIS  
Z 22. ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE MRAČ 

konaného dne 25. 4. 2022 
 
Přítomni: František Zvolský, Pavel Škvor, Dana Jůzová, Eva Krčilová, Mgr. Jiří Frantl, Jiří Škramlík, 
František Fiala, Mgr. Pavlína Žáková Ph.D., Miloš Pilát, Jan Stegura, Mgr. Andrea Krchová 

Omluveni:  0 
Neomluveni: 0  
Hlasování: pro – proti – zdržel se 
 
Návrh programu 22. zasedání zastupitelstva obce 

1. Návrh na schválení rozpočtu na rok 2022 
2. Návrh na poskytnutí příspěvku na dítě umístěné v MŠ Minisvět   

3. Návrh směny pozemku parc. č. 2506/2 na návsi 

4. Návrh na směnu části pozemku parc. č. 1087/21 v katastrálním území Mrač 

5. Žádost o odkoupení pozemku parc. č. 1087/21 v katastrálním území Mrač 

6. Návrh na schválení smlouvy na pronájem vodní nádrže 

7. Návrh na schválení smlouvy - podpora na vybudování přípojky kanalizace 

8. Stanovení počtu členů zastupitelstva obce pro volební období 2022 – 2026 

9. Návrh na schválení vyhlášky obce-zkrácení doby nočního klidu dne 18.-19. června 

10. Různé 

11. Závěr 

 

1. Zasedání zahájil starosta pan F. Zvolský. Přivítal přítomné členy zastupitelstva a sdělil, že zastupitelstvo 

je usnášeníschopné. Současně upozornil, že je pořizován audiozáznam pro potřeby zpracování zápisu 

ze zasedání. 

2. Starosta přednesl návrh programu 22. zasedání ZO a zeptal se, zda má někdo jiný návrh, nebo zda 
chce program doplnit. Nikdo se nepřihlásil, proto starosta přistoupil k hlasování o navrženém programu. 

11 hlasů pro 

Návrh byl přijat. Program 22. zasedání ZO byl schválen. 
 
 
1. NÁVRH NA SCHVÁLENÍ ROZPOČTU NA ROK 2022 

Starosta sdělil, že návrh rozpočtu byl zveřejněn na úředních deskách. Rozpočet je sestaven jako 
schodkový z důvodu přesunu potřebných finančních prostředků na přípravu a schválené záměry pro letošní 
rok. Schodek bude uhrazen z přebytku hospodaření předchozích let. Na počátku letošního roku byla část 
finančních prostředků využita na obnovu vodní nádrže, během roku na podporu školství. V plánu je 
výpomoc obce při budování kanalizačních přípojek k jednotlivým nemovitostem. U vodohospodářských 
projektů se plánují v rozpočtu finance na propojení vodovodních řadů a výměnu ovládacích armatur. U 
komunikací je v plánu v případě získání dotace výměna povrchu místní komunikace na návsi a směrem 
k zastávce ČD a také opravu méně frekventovaných účelových komunikací. Dotace ani náklady na 
přístavbu budovy úřadu nejsou součástí schvalovaného rozpočtu, není počítáno ani s případnou dotací na 
komunikace, protože není známo, jak budou dotace v souvislosti se současnou mezinárodní situací 
v letošním roce přerozdělovány. Od 1. dubna již došlo ke změně. Od tohoto data nebude v rámci 
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přidělených dotací propláceno DPH. Tzn., že obec přijde o 21% příjmů z přidělené dotace.  
Plánované investice a údržba obecního majetku budou proto řešeny individuálně v rámci rozpočtových 
opatření s ohledem na rostoucí ceny materiálů a finanční možnosti obce.  
Minulý týden byl vrácen Technickým službám Benešov velký kontejner na bioodpad, protože nám tuto 
službu odvozu a likvidace bioodpadu už neposkytují. Proto se pořizuje do majetku obce obdobný nový 
kontejner. Náklady na pořízení ve výši 85 tisíc Kč nejsou součástí schvalovaného rozpočtu. Proto starosta 
navrhl, aby byl na dnešním zasedání rozpočet ve výdajové části navýšen o 85 tisíc Kč na pořízení 
velkoobjemového kontejneru na bioodpad 

Starosta se zeptal, zda se chce někdo vyjádřit.  

Zastupitelka Žáková – hlavní změna proti rozpočtu, který viděli v únoru je, že byla vyjmuta přestavba 
obecního sálu na straně výdajové i příjmové odpovídající dotaci. Znamená to, že obec ustupuje od tohoto 
záměru přestavby nebo se čeká, jak dopadne žádost o dotaci? 
Starosta – v únoru již říkal, že když obec nezíská dotaci, tak se přestavba úřadu nebude realizovat. 
S dotací nemáme v rozpočtu počítáno, protože se to nemá předpokládat, zvlášť ne v letošním roce,              
i s ohledem na současnou situaci. Pokud se získá dotace, tak se to bude řešit individuálně v rámci 
rozpočtového opatření. Z plánů obce pro letošní rok vyřazená není. 
Zastupitelka Žáková – a žádost o dotaci bylo požádáno v prosinci? 
Starosta – nepamatuje si. Má informace, že schválení rozpočtu státu bylo oddáleno, proto budou mít 
rozhodnutí o přidělení dotací také zpoždění, jsou očekávány v červnu. Ministerstvo pro místní rozvoj 
vyhlásilo dotaci na vylepšování bytů pro běžence z Ukrajiny, tak se neví, jaké finanční prostředky zůstanou 
na ostatní dotace. Z rozpočtu byla vyřazena i dotace na komunikace. 
Zastupitelka Žáková – i přes ponížení rozpočtu ve výdajové i příjmové části o 12 – 14 milionů, zůstává 
rozpočet silně deficitní. Předpokládaný deficit je 9 milionů, který bude financován z naspořených peněz 
obce. Což je poměrně hodně. Dokládá to dvě věci. Jsme ve volebním roce, výdaje jsou podstatně vyšší než 
obvykle. A to co se za ty roky vypozorovalo, že se nedaří průběžně vyčerpat peníze na plánované akce. 
Teď se bude šturmovat na konci volebního období. 
Starosta -  to má souvislosti se získáváním dotací. V loňském roce se žádalo o dotaci na komunikaci, to 
nevyšlo. Ty prostředky jsou soustřeďované, aby když se získají dotace, se mohly zrealizovat. Pokud se 
dotace nezíská, tak nebudou komunikace provedeny v takovém rozsahu. Peníze nemusí být vůbec 
vyčerpané. 
Zastupitel M. Pilát – ten kontejner bude v majetku obce? A vyvážet ho budou pořád Technické služby? 
Starosta – měli jsme velký zelený kontejner Technických služeb, neúčtovali si za něj pronájem.                 
Od loňského roku už Technické služby neposkytují službu vyvážení bioodpadu, ale kontejner nám 
ponechali s tím, že až ho budou potřebovat, tak se ozvou. To se stalo před 14 dny a kontejner odvezli. 
Bioodpad se vozí na kompostárnu. Něco málo za to platíme. Ještě máme malý kontejner od Choposu, ale 
tam se musí třídit bioodpad, nemůžou se tam odkládat větve, protože se odváží do kompostu 
k samovolnému rozkladu.  
Zastupitel Stegura – v rozpočtu zůstala silnice, z jakého důvodu nezůstala v rozpočtu ta přístavba sálu 
Starosta – komunikace chceme opravovat, i když nedostaneme dotaci. Přístavbu sálu, pokud nezískáme 
dotaci, realizovat nebudeme. 
 
Nikdo další se nepřihlásil, proto přečetl návrh usnesení a přistoupil k hlasování. 
 
9 pro, 2 zdržel se (Žáková, Krchová) Návrh byl schválen. 
 
Usnesení č. 1-22/2022  

Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočet obce na rok 2022. 
 
 
2. NÁVRH NA POSKYTNUTÍ PŘÍSPĚVKU NA DÍTĚ UMÍSTĚNÉ V MŠ MINISVĚT 

Starosta oznámil, že při projednávání rozpočtu v únoru letošního roku byl sdělen požadavek MŠ MiniSvět 
Mrač na navýšení měsíčního příspěvku od obce na 1 dítě z Mrače docházející do školky. V současné době 
příspěvek činí 600 Kč. Na únorovém zasedání byl navržen příspěvek ve výši 1.000 Kč na dítě. Poskytování 
příspěvku bylo navrženo k projednání zastupitelstvem a přijetí usnesení. Podmínkou pro získání příspěvku 
na dítě v MŠ MiniSvět je trvalý pobyt a bydliště dítěte v obci Mrač. Příspěvek v navržené výši by byl takto 
vyplácen od 1. května. Starosta se zeptal, zda se chce někdo vyjádřit 
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Zastupitelka Žáková – doteď byl příspěvek 400 Kč na dítě 
Starosta - 600 Kč na měsíc 
Zastupitelka Žáková – takže to navýšení je z 600 Kč na 1000 Kč 
Starosta – ano 
Zastupitelka Krchová – a přispívá se ještě nějaké další mateřské škole? 
Starosta  - ano, mateřské škole v Poříčí 
Zastupitelka Krchová – zda se přispívá jiným dětem na mateřskou školu? 
Starosta  - na provozní náklady nepřispíváme, ale přispíváme na investiční náklady. V Poříčí nad Sázavou 
se přispívalo na rozšíření mateřské školy větší částkou  
Zastupitelka Žáková – dotaz byl, zda se přispívá dětem s trvalým pobytem v Mrači, které chodí do mateřské 
školy v jiných obcí 
Starosta - ne, nepřispívá se 
Paní Sarnovská – jestli to pochopila dobře, děti mají nárok na školku v Poříčí. Je zřízen nějaký školní 
autobus? 
Starosta - ne, jezdí linkový autobus. Ten se využívá. Školní autobus se neplánuje. 
Zastupitelka Žáková – proč je navrženo navýšení příspěvku 
Starosta – navýšily se provozní náklady 
 
Starosta se zeptal, zda se chce ještě někdo vyjádřit. Nikdo další se nepřihlásil, proto starosta přečetl návrh 
usnesení a přistoupil k hlasování. 
 
7 pro, 1 proti (Krchová), 3 zdržel se (Žáková, Stegura, M. Pilát).   Návrh byl schválen. 

Usnesení č. 2-22/2022  

Zastupitelstvo obce schvaluje poskytnutí příspěvku na 1 dítě umístěné v MŠ MiniSvět Mrač, ve výši 1.000 

Kč za 1 měsíc. Podmínkou pro uhrazení příspěvku je trvalý pobyt a bydliště dítěte v obci Mrač. Příspěvek 

v uvedené výši bude vyplácen od 1. května 2022.  

 

3. ZÁMĚR SMĚNY POZEMKU PARC. Č. 2506/2 V KATASTRÁLNÍM ÚZEMÍ MRAČ, NA NÁVSI 

Starosta sdělil, že záměr směny byl zveřejněn na úředních deskách obce. Snímek zobrazuje zaměření 
skutečného stavu oplocení objektu č. p. 8 v Mrači na návsi. Vysvětlil, že černě čáry vyznačují stav mapy, 
červená čára skutečný stav průběhu oplocení. V místě, kde se od mapy liší jsou připsány naměřené rozdíly. 
Rozdíly nejsou velké, ale majitel objektu chce mít současný stav hranice odsouhlasený. Z tohoto důvodu 
byl záměr zveřejněn. V případě souhlasu bude na náklady majitele objektu č. p. 8 vypracován geometrický 
plán, dle kterého bude sepsána směnná smlouva a stav zapsán do katastru nemovitostí.    
V záměru byla uvedena písařská chyba-místo data 25. dubna bylo nesprávně uvedeno datum 21. února. 
Jelikož se jedná o formální záležitost v rámci směňovaného pozemku, navrhl starosta datum v záměru 
opravit. 

Starosta se zeptal, zda má někdo dotaz nebo se chce vyjádřit. Nikdo se nepřihlásil, proto starosta přečetl 

návrh usnesení a přistoupil k hlasování. 

11 pro.  Návrh byl schválen. 

Usnesení č. 3-22/2022 

Zastupitelstvo obce schvaluje směnu pozemku parc. č. 2506/2 v katastrálním území Mrač dle předloženého 

nákresu a pověřuje starostu obce k vyhotovení a podpisu směnné smlouvy. Podklady a směna budou 

uhrazeny vlastníkem nemovitosti Mrač č. p. 8. 

 

4. NÁVRH NA SMĚNU ČÁSTI POZEMKU PARC. Č. 1087/21 V KATASTRÁLNÍM ÚZEMÍ MRAČ, NA 

BABĚ 

Starosta vysvětlil, že v roce 1953 začala vznikat chatová osada Baba. V té době proběhla parcelace 
pozemků k využití pro stavbu chat. V případě pozemku parc. č. 1087/21 došlo k vyhotovení geometrického 
plánu v lokalitě, ale nedošlo ke změně právního stavu zápisem do katastru nemovitostí, kde není 
registrována kupní smlouva, která by potvrzovala změnu stavu části tehdejší parcelace. Z tohoto důvodu 
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zasahuje část cesty do soukromého pozemku parc. č. 1087/1. K nápravě stavu byl vyhotoven a zveřejněn 
náčrt, dle kterého je možno stav napravit a část cesty na soukromém pozemku směnit za část obecního 
pozemku parc. č. 1087/21, vše v katastrálním území Mrač. Bylo navrženo, aby náklady na směnu uhradila 
obec.   

Starosta se zeptal, zda se chce někdo vyjádřit nebo vznést dotaz. 
 
Nikdo další se nepřihlásil, proto starosta přečetl návrh usnesení a přistoupil k hlasování. 

11 pro.  Návrh byl schválen. 

Usnesení č. 4-22/2022  

Zastupitelstvo obce schvaluje směnu pozemku parc. č. 1087/21 dle předloženého návrhu a pověřuje 
starostu obce k vyhotovení a podpisu směnné smlouvy. Náklady na geometrický plán a směnu uhradí obec 
Mrač. 
 
 
5. ŽÁDOST O ODKOUPENÍ POZEMKU PARC. Č. 1087/21 V KATASTRÁLNÍM ÚZEMÍ MRAČ, NA BABĚ 

Starosta přednesl žádost Majitelky pozemku parc. č. 1087/1 paní Kulhánkové, která požádala o odprodej 
pozemku parc. č. 1087/21. Dle předchozího bodu programu bude z pozemku odděleno 75 m2 na majetkové 
vyrovnání za cestu. Zbývající část by chtěla paní Kulhánková odkoupit od obce. Jako důvod uvádí, že 
pozemek byl dlouhodobě užíván se sousedním pozemkem v jejím vlastnictví parc. č. 1087/1. 
Jak starosta uvedl v předchozím bodu, pozemek parc. č. 1087/21 vznikl při parcelaci v osadě Baba v roce 
1953. V katastru nemovitostí ale není evidována kupní smlouva, která by potvrzovala změnu právního 
stavu. Pozemek tedy nebyl v té době převeden na soukromou osobu a zůstal v majetku obce. Paní 
Kulhánková nabízí za odkoupení pozemku cenu 550 Kč/m2. Pozemek bude mít po oddělení 75 m2 na cestu 
celkovou výměru 475 m2.  
Starosta sdělil, že je možné ponechání pozemku v majetku obce, lze ho využít například k částečné směně 
s pozemkem v sousedství parc. č. 1042/33, který zasahuje v křižovatce u trafostanice do obecní cesty. 

Starosta přivítal paní Kulhánkovou a zeptal se, zda se chce někdo vyjádřit. Doplnil, že paní Kulhánková si 

po celou dobu myslí, že pozemek je její, je i oplocený. Při digitalizaci bylo zjištěno, že to tak není. 

Paní Kulhánková – pozemek užívá 69 let (od roku 1953). Pozemek není vhodný ke stavbě ani 

k zemědělství, z části je skála. Původní mapu z roku 1953 má u sebe. Původní vlastník pan Vaněk nechal 

odstřelit půlku té skály, pozemek pak upravila. Byl tam včelín, bouda, po celou dobu se o pozemek starala. 

Zasadila tam jehličnany, teď přišel kůrovec, tak nechala na své náklady napadené stromy odstranit. Při 

koupi obdržela smlouvu, kde pozemek nebyl uveden, jen vyjmenované stavby, tak jí to bylo převedeno do 

vlastnictví. Má geometrický plán z roku 1953, kde ty pozemky tvoří jednu parcelu, která je jako celek po 

celou dobu oplocena. Když to zjistila, tak nejschůdnější a doporučené řešení je odkup, i když se o pozemek 

70 let stará. Považuje to za nejrychlejší způsob, jak to narovnat. 

Zastupitelka Žáková – plánuje obec s tímto cípem, o který se jedná, teď něco dělat? Nějak ho využívat? 

Starosta – pokud by se tam rozšiřoval tříděný odpad, tak by se pozemek využil 

Paní Kulhánková – je potřeba vzít v úvahu, že je tam trafostanice, která má ochranné pásmo a také tam je 

skála. Samozřejmě u trafostanice oddělit část pozemku pro odpadové hospodářství je možné. 

Starosta – jak již říkal, že je možné si pozemek ponechat v majetku obce a využít ho například k částečné 

směně s pozemkem v sousedství parc. č. 1042/33, který zasahuje v křižovatce u trafostanice do obecní 

cesty. Nemusí se dnes rozhodovat. 

Zastupitelka Žáková – zda by mohla dostat paní Kulhánková pozemek do pronájmu 

Zastupitel Škramlík – paní Kulhánková má pravdu, jeho děda měl dohodu s panem Vaňkem, kterému 

pozemek sekal. Přiklání se k řešení dočasným pronájmem. 

Paní Kulhánková – pronájem nechce, nic to neřeší 

Zastupitelka Žáková – paní Kulhánková by to mohla nadále užívat 

Zastupitel Stegura – zrekapituloval situaci, zda to správně pochopil, má plán z 1953 roku, kde je 

vyznačeno, že je pozemek pana Vaňka. Od pana Vaňka jste to koupila a snažíte se s obcí nějak 

dohodnout, aniž by to řešila nějakým soudním sporem, aby si mohla pozemek odkoupit. 
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Paní Kulhánková - nabízí se, že je to za těch 70 let vydržené. Není to nic jednoduchého to vše 

zdokumentovat. Je to již dlouho a někteří účastníci těchto procesů buď nežijí, nebo jsou hodně staří. Ráda 

by se tomuto vyhnula. Ráda by odkoupila alespoň část pozemku a bylo by to vyřešené jednou pro vždy. 

Zastupitel Stegura – navrhl, zda není možné žádost revokovat, aby se obec s paní Kulhánkovou domluvila 

na postupu, který by vyhovoval oběma stranám, aby se předešlo případným soudním sporům. 

Paní Kulhánková – soudní spory jsou náročné časově i finančně. Lepší by bylo to vyřídit jiným způsobem. 

Starosta – v roce 1953 došlo k vypracování geometrického plánu, který ty pozemky rozdělil, ale na katastru 

nebyla zapsána žádná smlouva. Pozemek nemůže získat někdo, kdo ho nikdy nekoupil. Právník sdělil, že 

smlouva neexistuje, že pozemek je ve vlastnictví obce. Zatím by ho tak i ponechal, do vyřešení všech 

záležitostí na Babě. Prodá se jen jednou. 

 

Nikdo další se nepřihlásil, proto starosta přečetl návrh usnesení a přistoupil k hlasování. 
 
8 pro, 3 zdržel se (Krchová, Stegura, Krčilová).  Návrh byl schválen. 

Usnesení č. 5-22/2022  

Zastupitelstvo obce neschvaluje prodej pozemku parc. č. 1087/21 v katastrálního území Mrač. 
 
Zastupitelka Krchová – doplnila, že se k tomuto bodu zastupitelstvo vrátí, až budou vyřešeny majetkové 
vztahy s pozemkem parc. č. 1042/36 v katastrálním území Mrač. 
 
 
6. NÁVRH NA PRONÁJEM VODNÍ NÁDRŽE 

Starosta sdělil, že v minulém týdnu bylo dokončeno odbahnění a obnova vodní nádrže. Odbahnění vodní 
nádrže bude mít tak příznivý vliv na životní prostředí. Dojde k většímu zadržení vody v krajině a vytvoření 
podmínek pro rozvoj biologických organismů a společenstev v lokalitě.  
Návrh na pronájem vodní nádrže byl projednáván celkem podrobně na minulém zasedání zastupitelstva.    
K záměru pronájmu se přihlásila Místní organizace českého rybářského svazu Čerčany, která má zájem     
o užívání vodní nádrže v souvislosti s chovem ryb. Pro dnešní zasedání byl požadavek na předložení 
návrhu nájemní smlouvy. Návrh nájemní smlouvy byl předložen a v rámci programu zasedání i zveřejněn. 
V návrhu je smlouvu uzavřít na dobu udržitelnosti dotace tj. 10 let, od 1. 5. 2022 do 1. 5. 2032, s výpovědní 
lhůtou 3 roky. 
 
Starosta se zeptal, zda se chce někdo vyjádřit.  
Zastupitel Frantl – vize je taková, že umožní dětem z Mrače, i jejich tatínkům a dědečkům, aby si měli kde 
zachytat ryby. Případně, aby mohl na nádrži chytat rybářský kroužek. Je členem organizace i ve výboru 
Českého rybářského svazu místní organizace Čerčany. Rybářský kroužek vede již 16 let, takže zkušenosti 
mají. Nádrž trochu zarybní, je povolen pouze extenzivní chov ryb. To znamená, že ryby se musí uživit 
potravou, která vznikne v nádrži. Nemůže z toho být ani žádný ekonomický zisk. Organizace má vlastního 
vodohospodáře a rybářského hospodáře, takže by mělo být vše podle pravidel. 
Zastupitel Stegura – jak je to myšleno, že si budou moc chodit zachytat občané z Mrače, tatínkové s dětmi? 
To bude po dohodě s rybářským spolkem? 
Zastupitel Frantl – domluví se jasná pravidla, až jak to dopadne. Nádrž se musí napustit, voda se musí 
nechat vykvasit. To nebude letos. Snad příští rok. Některé děti chodí do rybářského kroužku, některé 
můžeme poučit. Zajistí se nějaký program, také závody. Určitě to nebude problém. 
 
Nikdo další se nepřihlásil, proto starosta přečetl návrh usnesení a přistoupil k hlasování. 
 
11 pro. Návrh byl schválen. 

Usnesení č. 6-22/2022 

Zastupitelstvo obce schvaluje pronájem vodní nádrže na pozemcích parc. č. 117/4, 117/5 a 169/3 

v katastrálním území  Mrač, místní organizaci Českého rybářského svazu, z. s., Čerčany  dle podmínek 

uvedených ve „Smlouvě o nájmu rybníku“ a pověřuje starostu obce k podpisu smlouvy. 
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7. NÁVRH NA SCHVÁLENÍ SMLOUVY – PODPORA NA VYBUDOVÁNÍ PŘÍPOJKY 

Starosta sdělil, že se jedná o dalšího žadatele o podporu na vybudování přípojky kanalizace, který splnil 
podmínky pro poskytnutí dotace včetně smlouvy o připojení na veřejnou splaškovou kanalizaci 
s provozovatelem VHS Benešov s.r.o.. Návrh smlouvy byl zaslán zastupitelům. Podpora je poskytována na 
připojení nemovitosti č. p. 299. 
 
Starosta se zeptal, zda se chce někdo vyjádřit. Nikdo se nepřihlásil, proto starosta přečetl návrh usnesení  
a přistoupil k hlasování. 
 
11 pro. Návrh byl schválen. 

Usnesení č. 7-22/2022 

Zastupitelstvo obce schvaluje  

- darovací smlouvu na úhradu části nákladů vynaložených na stavbu kanalizační přípojky k domu č. p. 299,  
- pověřuje starostu obce k podpisu smlouvy. 
 
 

8. STANOVENÍ POČTU ČLENŮ ZASTUPITELSTVA OBCE PRO VOLEBNÍ OBDOBÍ 2022 - 2026 

Z důvodu konání komunálních voleb v září letošního roku musí být ve stanoveném termínu projednán a 

schválen počet členů zastupitelstva obce pro příští volební období. Starosta navrhl, aby zastupitelstvo 

zůstalo 11ti členné.  

 

10 pro, 1 zdržel se (F. Fiala). Návrh byl schválen. 

Usnesení č. 8-22/2022 

Zastupitelstvo obce schvaluje pro příští volební období let 2022 – 2026   11 členů zastupitelstva obce.   

 
9. NÁVRH NA SCHVÁLENÍ VYHLÁŠKY OBCE - zkrácení doby nočního klidu dne 18.-19. června 

Starosta vysvětlil, že doba nočního klidu je výslovně stanovena zákonem o přestupcích v době od 22:00 do 

6:00 hodin. Obce jsou oprávněny upravit ve výjimečných případech pro veřejné akce dobu nočního klidu 

odlišně, prostřednictvím obecně závazné vyhlášky. S blížícím se pořádáním oslavy k výročí 130. let 

založení SDH na mračské návsi dne 18. června předložil starosta návrh na vydání vyhlášky na zkrácení 

nočního klidu v noci z 18. na 19. června 2022 od 1:00 do 6:00 hodin. Noční klid z 31. prosince na 1. ledna 

zůstane upraven, jako ve vyhlášce předchozí tzn. od 2:00 do 6:00 hodin. Návrh vyhlášky starosta 

zastupitelům zaslal, vyhláška byla také zveřejněna v rámci programu zasedání. 

 
11 pro. Návrh byl schválen. 

Usnesení č. 9-22/2022 

Zastupitelstvo obce  

-  vymezuje dobu nočního klidu v noci z 18. na 19. června 2022 od 1:00 do 6:00 hodin a z 31. prosince      

na 1. ledna od 2:00 do 6:00 hodin, 

- schvaluje vydání obecně závazné vyhlášky č.1/2022 o nočním klidu. 

 
 

10. RŮZNÉ  
 
Zastupitelka Jůzová –  finanční výbor se sešel ve středu 20. 4. 2022. Byla provedena kontrola pokladny, 
příjmových a výdejových dokladů za období od 25. 11. 2021 do 20. 4. 2022. Také kontrola pokladní knihy, 
zápisy v pokladní knize a fyzický stav pokladny. Namátkově byly kontrolovány přijaté a vydané faktury za 
toto období. Nebylo shledáno žádné pochybení. 

Zastupitel Škramlík – poděkoval všem, kteří se v sobotu 9. dubna zúčastnili akce „Obnovujeme naše lesy“. 
Také poděkoval paní Zvolské, která přivezla občerstvení.  Celkem se dostavilo 15 dospělých a 8 dětí, 
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vysázelo se 375 stromků. Každý, kdo měl zájem, si to mohl vyzkoušet. Byla to úspěšná akce i z pohledu 
vedoucího obecních lesů pana Krejčího. Nakonec poděkoval ženám, které vyzdobily velikonoční náves a 
uspořádaly akci pro děti, která měla velký ohlas nejen v Mrači. 

Zastupitelka Krchová – požádala starostu o provedení měření hlučnosti a prašnosti lomu jinak než 
prostřednictvím hygienické stanice, nějakou akreditovanou společností 
Starosta – na náklady obce? 
Zastupitelka Krchová – ano, na náklady obce 
Starosta – jak se měří prašnost 
Zastupitelka Krchová – to všichni víme, jsou na to přístroje, které to mohou změřit 

Zastupitel Stegura – zda starosta pokročil v jednání s firmou Europosters ohledně parkování 
Starosta – jednal, snaží se získat pozemky, které by byly vhodné pro parkování 
 
 
11. ZÁVĚR 

Starosta všem poděkoval za účast a ve 21:50 hodin ukončil 22. zasedání zastupitelstva obce. 
Příští zasedání v letošním roce jsou naplánována na 13. června a 12. září 2022. 

 
   
                                                                                                          František Zvolský                                                                                  
                                                                                                            starosta obce                                                                                    
    
        

 


